
Referat bestyrelsesmøde 
 

 

Dato:  07.02.2022 
Deltagere:  Janni, Christina A, Karina, Lars og Stine (ref.)   
 
 
Stald og opstaldere 
 Ingen drøftelser.   
 
Elevheste 
 Der kigges fortsat efter nye elevheste. 
 
 Efter lange overvejelser og drøftelser er der besluttet at Terkel skal sælges.  
 Denne beslutning er taget ud fra hans bedste velfærd. Han elsker alt ved 
 elevhestelivet, men hans krop trænger til genoptræning og genopbygning.  
 Majbrit giver besked til parter og laver salgsopslag.  
 
 Sonny er solgt til Karina og Christian.  
 
 Pris på parter: Grundet prisstigninger generelt g sammenligning med 
 undervisningspriser, er det aftalt, at der bør laves en  stigning på parterne.  
  
Faciliteter  
 Der er igen observeret ubudne gæster på BRK.  
 Det er aftalt, at bestyrelsen tager konsekvensen af dette og der investeres i 
 overvågning og belysning. 
  
 Folde: Der er aftalt markdage til renovering af marker den 19.-20. marts 2022.  
 Ejer af det ekstra jord vi bruger på nuværende tidspunkt har givet grøn lys for at vi 
 fortsat kan bruge det.  
 Der forsøges at lave en længere varende aftale med ejer, så der er vished længere 
 frem i fremtiden.  
 Grundet vished om det ekstra jord flyttes markdagen evt. til senere.  
 Christina laver et opslag internt i opstaldningsgruppen, så nuværende opstaldere får 
 mulighed for at byde ind med ideer og ønsker til markfordeling m.m. 
  
  
 
 



Undervisning 
  Ingen drøftelser.  
 
 
Generelt  
 Sponsor: der er talt med tidligere ansvarlig for sponsor aftaler på BRK. 
 Der ligger ikke gamle aftaler eller kontrakter. Alle aftaler er udløbet, så det er at 
 starte forfra med at genopbygge aftaler. Karina finder regninger fra seneste aftaler 
 og skilteindkøb for at finde ud af nye priser og klæde Claus på til kontakten med 
 gamle og nye sponsorer.    
 
 
Næste møde   
 Afholdes den 07.03.2022 
 Punkter til kommende møde: 
 Forberedelse til generalforsamling + dagsorden 
 Markfordeling og håndtering af markdag (evt. regler).  
  


